

KS-møde, den 8.8. 2024 på Brøndbyvestervej 58 kl. 8-10.30

| | |
|-------------------|-----------------|
| Dato og tidspunkt | Kl. 8-10.30 |
| Mødefacilitator | Anna |
| Ordstyrer | Charlotte |
| Referent | Anna |
| Kontaktperson | Sarah, Heidi |
| Afbud | Sarah |
| Brød og kaffe | Lotte og Anders |

| PUNKT | TID | Orientering Drøftelse Beslutning | MÅL | REFERAT | Kommunikation til medlemmer - ansvarlig: TR GLF info FU |
|---|-------------------|--|---|---------|--|
| Morgenmad og løs snak | 35 min. 8-8:35 | | Gensidig orientering og sparring om skolestarten | | |
| 1. Godkendelse af referat Dagsorden KS 20.6. 2024 | 1 min. | | | | |
| Tema | | | | | |

| | | | | | |
|--|-----------------|-------|---|---|--|
| Skolestart | | | | | |
| DLF/GLF-relevant | | | | | |
| Ny tildelingsmodel til skolerne 25 min. -9:05 | | O+D | Med den ny skolestruktur skal en ny tildelingsmodel vedtages politisk. Allerede d. 14. er det forventningen at BSU skal tage drøftelse og evt indstille til de principper modellen skal udformes efter Formanden orienterer om scenarier og KS drøfter på den baggrund vores opmærksomheder, ønsker og tilgang | | |
| Forslag til model for udvidelsen af ejerkredsen i Ejendommen Brøndbyvestervej 58 15 min. | 15 min -9:30 | O+D+B | De 3 kredse har nu overblik på værdisætning og reglerne omkring udvidelsen af ejerkredsen. På den baggrund orienteres KS om de gældende forhold og muligheder. På den baggrund indstiller KS til model for udvidelse af ejerkredsen i LHPV. Kredsformanden foreslår muligheden for et dialogmøde med medlemmerne om den påtænkte model. Mødet placeres i så fald ultimo august / inden KS-mødet primo september. | Thomas gennemgår den økonomiske del af processen med udvidelse af ejerkredsen. Derudover fremlægges det fremtidige reoveringsbudget. KS tager stilling til, om de kan bakke op om den forelagte procesmodel inkl. økonomioverslaget, så FU kan gå videre med udvidelsen. Der var enkelte spørgsmål til økonomisammenhængen. KS bakker op om processen. Herefter mødes de tre formænd og går videre med processen. Hvis alt går som forventet, regnes der med, at den endelige udvidelse på plads 1.1.2025. Sideløbende tages hul på reoveringen med kontakt til byggerådgiver. Informeres ved dialogmøde til medlemmerne. Vi inviterer interesserede medlemmer ned i Lærernes Hus. | |
| Skoleårets opgaver og møder Bilag udsendes separat 15 Min. | 15 min -9:45 | | Gennemgang af årets overskrifter og nedslag. Herunder tiltag der skal implementeres fra folkeskoleaftalen i 24-25 | | |

| | | | | | |
|---|-------------------|--|---|--|--|
| PAUSE | 10 min. - 9:55 | | Kalenderændring - Dato for Introdag foreslås ændret til 12. sept. | | |
| A20 & Folkeskoleaftalen | | | | | |
| Indsamling af opgaveoversigter og aftale om skolerunde. 20 min | 20 min. -10:10 | | Husk at medbringe de samlede opgaveoversigter fra hver skole. Thomas og Anna laver forslag der kan bydes ind på ifm mødet. | Lyttemøder om opgaveoversigterne SK: 2.9. SØ: 6.9. NO: 11.9. Ej: 26.8. VE: 27.8. | |
| | | | | | |
| Sagsbehandling Til dette punkt skal fremsendes ønske om at bruge en aktuel medlems sag til sparring og til at gøre os klogere. Den aktuelle sag kan udspringe af dialog på tværs eller komme fra FU. Der kan til evt. udtales ønske om at få en sag på til det kommende KS-møde | | | | | |
| | | | | | |
| 6. Meddelelser | | | | | |
| Budgetprocessen | 5 | | https://www.glostrup.dk/Media/638423987736807525/Politisk%20tidsplan%20for%20budgetprocessen%20for%20budget%202025.PDF | | |
| KS internat 29.-30.aug. - Tilmeldinger | 10 | | -1 overnatning | Mødetid torsdag 8.30. Afslutningen senest 16 fredag. Vi finder ud af, om der er behov for noget fælles kørsel. | |

| | | | | | |
|--|---|--|--|---|--|
| Ny skoleleder ansat på Specialskolen. Nyvalg af TR og AMR | 5 | | | | |
| Ny lokal arbejdstidsaftale er underskrevet | | | | | |
| Meddelelser på lydfil fra Thomas | | | | | |
| | | | | | |
| Evt. + punkter til næste møde | | | | | |
| | | | | To-voksenter, støttetimer, visiterede timer - hvad må skolen? | |

Punkter til dagsordenen:

8-8.15: løs snak og morgenmad.

Godkendelse af referat

Relevant på skolerne fra facebook/andet kommunikationsforum: Oprette facebookgruppe/andet kommunikationsforum til KS, hvor TR kan stille lokale, relevante spørgsmål og få sparring - både af den brede kreds og fra FU. Fordelen er, at alle kan læse ind i det tema og være opdateret på samme tid. Dette kan resultere i, at temaet er relevant at tage op på KS-møde til yderligere drøftelse og udfoldelse med beslutning om handling.

Punkter til dagsordenen:

- Temadrøftelse om årets relevante udviklingstemaer/politiske temaer/GS-temaer: Inklusion, Co-teaching, meningsfulde teams, Mini-MUS hvert kvartal, indskrivningsmodellen osv.
- DLF/GLF-relevant til udvikling: medlemskommunikation, GLF-arrangementer, "Faglig klub" eller lignende, udvikling af lærernes debatrum, lyttemøder osv.

- Administration af Lokalaftale - teknisk aftalestyring: skemaer, opgaveoversigter, forberedelsespuljen ift. teamsamarbejde, håndtering af overarbejde, merarbejde, kompetenceudvikling osv.
- Sagsbehandling - blive klogere på, hvordan vi gør: enkeltsager drøftes ikke som sådan, men enkeltsager kan danne eksempel for vores udvikling til bedre sagsbehandling; alle bliver klogere på det til næste gang. Ønske om punkt til sagsbehandling skal ske på evt. til et KS-møde til behandling på kommende møde eller minimum inden der sendes dagsorden ud (torsdagen inden KS-mødet)..
- Meddelelser: både fysiske og som lydfiler med info på facebook/andet fællesrum fx.: politisk kontakt/indflydelse, MED-relevant, DLF-info, Arbejdsmiljø, HV-info,

Evt.

Nyt fra skolerne afskaffes.